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گــروه فرهنــگ و هنر- احمد 
علمدار با اشــاره به اینکه در ســاخت 
»مســافری از گانورا« سعی شده فضا و 
ساختار بصری متفاوتی به مخاطب ارائه 
شــود، گفت: بومی سازی بزرگ ترین 

چالش ما در ساخت این اثر بود.
احمد علمدار کارگردان انیمیشن 
ســینمایی »مســافری از گانورا« که به 
تازگی در سینماهای کشور اکران شده، 
اظهار کرد: قصه »مسافری از گانورا« از 
یک ماجرای واقعی شــکل گرفت که 
اطراف خانواده ما این ماجرا اتفاق افتاد 
و البته همه ما به نوعی در شــکل های 
مختلف ایــن ماجــرا را در اطرافمان 
مشاهده می کنیم و می بینیم که شکاف 
بین نسل ها چه تأثیری در روابط والدین 
و فرزندان دارد. در قصه این فیلم فرزند 
معلولی را می بینیم که متوجه می شود 
مادرش در معلولیت او نقش داشــته و 
این ماجرا زمینه شکل گیری اختلافاتی 
می شود که قصه »مسافری از گانورا« را 
شکل می دهد.علمدار درباره مصائب 

تولید انیمیشن در ایران گفت: متأسفانه 
در زمینه انیمیشن تحصیلات آکادمیک 
چندانی وجود نــدارد و تجربه در این 
زمینه بسیار کم است. کارگردانی فیلم 
انیمیشن پویایی بالایی می خواهد و با 
وجود اینکه دست فیلمساز در دکوپاژ 
بازتر است تفاوت های بسیاری وجود 
دارد که کار را ســخت تر می کند و شما 
با استفاده از دکوپاژ باید بتوانید پویایی 
و ریتــم اثر را حفظ کرده و مخاطب را 
با فیلم همراه کنید. در ســکانس های 
تعقیب و گریز یک اثر انیمیشن به قدری 
باید درگیر جزئیات شوید که ساخت 
آن بسیار زمانبر و کارگردانی اش سخت 

می شود.
در عین حال که ما ســعی داشتیم 
اثری با کیفیت تولید کنیم باید این نکته 
را هــم در نظر می گرفتیــم که فضای 
بصری اثرمان کاملًا تحت تأثیر فضای 
انیمیشن های خارجی نباشد و سعی ما 
بر این بود که بتوانیم نوعی بومی سازی 
در اثر داشــته باشــیم و تصاویر و نوع 

روایت فیلم مخصوص خودمان باشد 
و بــه همین دلیل زمان زیادی را صرف 
به دســت آوردن فضــای بصری این 
انیمیشن کردیم تا فیلم با آثار خارجی 
تفاوت داشته باشد و به در واقع با یک 

انیمیشن سینمایی ایرانی روبرو باشیم.
ایــن کارگــردان در ادامه گفت: 
خوشبختانه ســینمای ایران در حوزه 
انیمیشن از مباحث فنی تا حدودی گذر 
کرده و مشکلات فنی سینمای انیمیشن 
ما که تا چند ســال پیش یکی از مسائل 
اصلی در حوزه تولید بود و ضعف های 
زیادی در آن وجود داشــت، حل شده 
است و ما به یک استاندارد رسیده ایم. 
در واقع پیش تر انتقادات به ســینمای 

انیمیشن متوجه مسائل فنی بود ولی 
امروز در این حوزه پیشــرفت هایی 

صورت گرفته که تفاوت چندانی بین 
ســینمای ما با دیگر نقاط جهان وجود 
نــدارد و حالا باید بــر محتوا تمرکز 

بیشتری داشته باشیم.
 در »مســافری از گانورا« ما سعی 

کردیم محتوایی جذاب به مخاطب ارائه 
دهیم و برای ما بسیار مهم بود که محتوا 
سرگرم کننده باشــد و به همین دلیل 
فضایی کمدی را در کنار روایت قصه 
به فیلم اضافه کردیم.سعی ما بر این بود 
که فیلم در برخی مواقع بتواند مخاطب 
خود را بخنداند و این خنداندن مخاطب 
در یک اثر انیمیشــن کار سختی بود و 
یکــی از دغدغه های اصلی ما این بود 
که به هیچ وجه به سمت لودگی نرویم 
و بتوانیــم به محتوایی که مدنظر داریم 
و روایت قصه مان وفادار باشیم. به نظر 

من اگر یک فیلم انیمیشن بتواند در کنار 
سرگرم کننده بودن روایت قصه خود را 
پیش ببرد و محتوایی که مدنظر دارد را 

ارائه دهد اثری موفق است.
ایــن کارگردان دربــاره اهمیت 
بومی سازی در سینمای انیمیشن گفت: 
بومی سازی قصه و ساختار در انیمیشن 
»مسافری از گانورا« یکی از اصلی ترین 
دغدغه های مــا بود و می توانم بگویم 
که به اندازه ســاخت فیلم این دغدغه 
برای ما جدی بــود. در این فیلم برای 

اولین بار در ســینمای انیمیشن ایران 
شاهد موجود فضایی هستیم و ما سعی 
داشتیم تصویری از موجود فضایی ارائه 
دهیم که برای مخاطب کودک نه غریب 
باشــد و نه برای نمایش آن محکوم به 
کپی کاری شــویم و بایــد بگویم این 
یکی از سخت ترین بخش های کار ما 
در تولید »مســافری از گانورا« بود. در 
واقع ما نیم نگاهی به تولیدات خارجی 
داشــتیم و از آن ها وام گرفتیم و فضای 
بصری را بــه نفع خودمان تغییر دادیم 
 تا اثر ســر و شــکلی ایرانی داشــته 

باشد.
علمدار درباره انتخاب کاراکتر 
معلول در فیلم »مســافری از گانورا« 
گفت: هر سال کودکان معلول بسیاری 
به دنیا می آیند و افراد بسیاری در جامعه 
هســتند که معلولیت دارند و ما باید به 
این افراد از دوران کودکی خودباوری 
را بیاموزیــم و به همین دلیل ســعی 
داشتیم در این فیلم کودکانی که با وجود 
معلولیت مخاطب ما هســتند به نوعی 

خودباوری برسند و بدانند که می توانند 
بــه آرزوهای خود دســت پیدا کنند. 
امروز انسان می تواند با قدرت ذهنش 
به هر آنچه که در نظر دارد برسد و اتفاقاً 
دنیــای تکنولوژی محتاج ذهن فعال و 
پویا است و به واسطه همین پیشرفت 
ما با ذهنمان می توانیم به محدودیت ها 
غلبه کنیم. یکی دیگر از ویژگی های این 
فیلم این است که در »مسافری از گانورا« 
ما با کاراکتر کُرد، فارس، افغانستانی و... 
روبرو هستیم و سعی داشتیم با اشاره به 
این بحث قومیتی نوعی هم زیستی را به 

مخاطب کودک خود بیاموریم. 
به هر حال ما در کشوری زندگی 
می کنیم که اقوام بسیاری در آن وجود 
دارند و لازم اســت انســان ها از همان 
کودکی زندگی مســالمت آمیز در کنار 

اقوام مختلف را بیاموزند.
این کارگردان درباره مخاطبان فیلم 
»مسافری از گانورا« گفت: در جشنواره 
کودک و نوجوان به بازخوردها بسیار 
توجه داشــتیم و باید بگویم کودکان ۶ 

تا ۱۲ ســال به خوبی با این فیلم ارتباط 
برقرار کردند اما نکته دیگر این اســت 
که ما باید بدانیم مخاطب انیمیشن فقط 
کودکان نیســتند و اتفاقاً به نظر من به 
دلیل شــکل روابط فرزندان و والدین 
در این فیلم،  بزرگســالان و افرادی که 
صاحب فرزند هســتند هم می توانند 
مخاطب اصلی این فیلم باشند.وی در 
پایان درباره پروسه تولید این انیمیشن 
گفت: زمانی که ســاخت »مسافری از 
گانورا« را آغاز کردیم سینمای انیمیشن 
به این شکل رونق چندانی نداشت. ما 
با گروهی کوچک و همچنین با هزینه 
شخصی ساخت این اثر سینمایی را آغاز 
کردیــم و کار را تا جایی پیش بردیم و 
بعد در یک رویداد پیچینگ طرحمان 
را ارائه دادیم و توانســتیم سرمایه گذار 
جــذب کنیم و در آن زمــان با در نظر 
گرفتــن عوامل موفقیت در گیشــه، 
تغییراتی در طرح اولیه انجام دادیم و در 
 نهایت سه سال ساخت این فیلم به طول 

انجامید.

گــروه فرهنگ و هنــر- عادل 
تبریــزی کارگــردان فیلم ســینمایی 
»گیجگاه« دربــاره وضعیت اکران این 
فیلــم و میزان رضایت خود گفت: مهم 
برای من این است که این فیلم با وجود 
شرایطی که برای اکران داشت، به خوبی 
توانســت مخاطب خود را پیدا کند و 
رونــد خوبی را هــم در اکران عمومی 
داشــت. »گیجگاه« در کنار کمدی های 
درجه یکی مانند »فســیل« و »هتل« و 
قدرتــی که این آثار در جذب مخاطب 
داشتند، توانست مسیر خودش را پیدا 
کند و در مجمــوع از این اکران خاطره 

خوبی دارم.
وی درباره جنس متفاوت کمدی 
»گیجگاه« نسبت به دیگر کمدی های در 

حال اکران هم توضیح داد: به نظر خود 
من »گیجگاه« مطابق تعریف مرسومی 
که امروز در ســینمای ایران از یک فیلم 
کمدی وجــود دارد، یک فیلم کمدی 
نیســت. بلکه می توانم بگویم این فیلم 
یک فیلم شــیرین است که در لایه های 
مختلف آن می توانید ژانرها مختلفی را 
ببینیــد. از این منظر می توان گفت ژانر 
اصلی روایت فیلم یک ملودرام اســت 
و در لابه لای آن شــاهد موقعیت های 
شیرینی هســتیم که گاهی از مخاطب 
خنده هم می گیرد. این کارگردان تاکید 
کــرد: موقعیت هایی کــه در فیلمنامه 
طراحی شــده اســت، باعــث لبخند 
مخاطب می شود اما مقایسه »گیجگاه« 
با کمدی هایی که ایــن روزها در حال 
اکران است، مقایســه اشتباهی است. 
فیلم های دیگری هم در تاریخ سینمای 

ایــران بوده اند که با آن هــا لبخند هم 
زده ایم اما کمدی نبوده اند.تبریزی ادامه 
داد: واقعیت این اســت که »گیجگاه« 
یک فیلم خــوش روزی برای من بود؛ 
هم در زمینه واکنــش منتقدان، هم در 
جذب مخاطب و هم در فرآیند حضور 
در جشــنواره های خارجی و ارتباط با 
مخاطبان کشــورهای دیگر. من خودم 
برای اکران این فیلم به ایتالیا و روســیه 
سفر کردم و شاهد واکنش های مخاطبان 
در این ۲ کشــور بود. در ایران هم فیلم 
»گیجگاه« مخاطب خودش را به خوبی 
پیدا کرد.حتی بهترین فیلم های تاریخ 
ســینمای جهان هم در زمان خودشان 
مخالفان و منتقدانی داشته اند و در برابر 
فیلم من هم طبیعتاً افرادی بوده و هستند 
که آن را دوست ندارند. هر فیلمسازی 
وقتی فیلمی را می ســازد، خودش بهتر 

می داند که فیلمــش کجای وجودش 
ایستاده است، »گیجگاه« برای من فیلمی 
بود که به واســطه اتفاقاتی که در فرآیند 
اکران برای آن رخ داد، بیشــتر دوستش 
دارم.من در کل انسان خشنودی هستم 
و اگر این فیلــم در اکران فیلم موفقی 

هم نمی بود، بازهم خشــنود بودم! 
مهم برای من این است که یک 
فیلم ساخته ام و تجربه ای هم 
به دست آورده ام. اگر حاصل 
ایــن تجربه موفق هم نبود، 
قطعاً آن را دوست می داشتم

ایــن کارگردان ادامــه داد: من در 
کل انســان خشنودی هستم و اگر این 
فیلم در اکران فیلم موفقی هم نمی بود، 
باز هم خشنود بودم! مهم برای من این 
است که یک فیلم ساخته ام و تجربه ای 
هــم به دســت آورده ام. اگــر حاصل 
این تجربه موفــق هم نبود، قطعاً آن را 
دوست می داشتم. »گیجگاه« لایه هایی 
احساســی و عاطفی هم دارد و در کل 
از امیــد و اخلاقی صحبت می کند که 
رنگ و بوی آن در تاروپود جامعه امروز 
کم رنگ شده است. شاید به همین دلیل 

با مردم ارتباط برقرار می کند.وی با اشاره 
به اینکه احساس می کند خانم هایی که 
متارکه کرده و فرزندی هم دارند، خیلی 
با فیلم ارتبــاط گرفته اند، توضیح داد: 
بالاخره قصه این فیلم درباره زنی است 
که سرپرســتی یک خانواده را برعهده 
دارد و به همین دلیل این جنس از افراد 
به لحاظ احساسی با این کاراکتر ارتباط 
برقرار می کنند. خیلی از افراد را دیده ام 
که پای فیلم من احساسی شده و گریه 
کرده اند و همین ویژگی نشان می دهد 
کــه جنس کمدی فیلم من، متفاوت از 

کمدی های دیگر است.
فیلم  کارگــردان 
»گیجــگاه« دربــاره 
همراهــی ارســلان 

امیری در نــگارش فیلمنامه این فیلم 
توضیــح داد: ما فیلمنامــه این فیلم را 
با هم نوشــتیم. ارســلان امیری یکی 
از دوســتان نازنین من است که از نظر 
سلیقه ســینمایی، فیلم »گیجگاه« هیچ 
ربطــی به کارهای او نــدارد. زمانی که 
قصه این فیلم در ذهنم شــکل گرفت، 
تصمیم گرفتم فیلمنامه آن را با همراهی 
کســی بنویسم که حال خوبی با او دارم 
و این حال خوب برایم مهم بود. از این 
منظر همکاری با ارسلان امیری تجربه 

درخشانی برایم بود.

وی افزود: در فرآیند نگارش این 
فیلمنامه اما ارسلان امیری این لطف را 
به من کرد که اجازه داد من رهاتر باشم 
و جهت گیری کلی فیلمنامه به ســمت 
علایق، نگاه و حس من باشد. در کل در 
این تجربه حس خوبی داشتیم و به هر 

دوی مان خیلی خوش گذشت.
تبریزی دربــاره اظهارنظر حامد 
بهداد درباره فیلم »گیجگاه« و به کار بردن 
توصیف »خنده مشروع« برای این فیلم 
هم گفت: حامد بهداد به نظر من بازیگر 
باهوش و باســوادی است و می توان او 
را یک بازیگر همه چیز تمام دانســت. 
او هم ادبیات می شناســد، هم سینما و 
هم روانشناســی. از روز اولی که حامد 
وارد تولید »گیجگاه« شد، می گفت این 
فیلــم، لبخندهایی که به وجود می آورد 
هــم پر از احترام اســت. او معتقد بود 
این فیلمنامه در حالی که از ۲۰ سال قبل 
صحبت می کند، ولی فیلم عقب مانده ای 
 نیســت و برای جامعه امــروز حرف 
دارد.وی افزود: او از همین منظر معتقد 
است که این فیلم یک کمدی سالم است 
و بابت نگاهی که به فیلمنامه داشت، آن 
عبارت را به کار برد. حامد بهداد خیلی 
فیلم »گیجگاه« را دوســت دارد و اخیراً 
هــم در گفت وگویی تاکید کرد که این 
فیلــم جایگاه خاصــی در کارنامه اش 
دارد. خوشبختانه او حالش با این فیلم 
خیلی خوب اســت و بارها به تماشای 

آن نشسته اســت. جالب اینکه هر بار 
در تماشای فیلم واکنش های متفاوتی 
از خودش نشــان می دهــد. این اتفاق 
برایم باعث افتخار است.این کارگردان 
سینما درباره حضور جمشید هاشم پور 
در فیلم »گیجگاه« هم گفت: اگر کسی 
بگویــد عــادل تبریزی سکانســی از 
جمشید هاشم پور در فیلمش گذاشته 
تا صرفاً ادای دینی به او کرده باشــد، به 
نظرم فیلم را متوجه نشــده است. آقای 
هاشم پور مهمترین ستاره سینمای ایران 
در سال های بعد از انقلاب بود و به نظرم 
جایگاهی عجیب و تاریخی در سینمای 
ایران دارد که نیاز به ادای دین من ندارد. 
حضور ایشان در فیلم، جنبه ای تحلیلی 
برای اصل قصه داشت.داســتان فیلم 
درباره تأثیر قهرمان در جامعه است و از 
حسن خشنودی می گوید که از شکل و 
شمایل یک قهرمان، به شکل و شمایل 
دیگری تبدیل می شــود. حضور رضا 
صفایی پور و حســن رضایی و زنده یاد 
حســین ملکی، اکبر اصفهانی، حسین 
قطــاع و عزیزان دیگری که نگین فیلم 
»گیجگاه« شــدند هم در همین راستا 
بود. به نظر من اصل سینما در آن سال ها 
همین قهرمان ها بودند. سینمای واقعی 
ایران، همین چهره ها بودند و چقدر هم 
نسل مظلوم، شریف و پرحیایی هستند. 
حضــور کوتاه آن ها در فیلم من، باعث 

افتخارم بود.

گــروه فرهنگ و هنــر- فیلم 
ســینمایی »خورشــید آن مــاه« از 

چهارشنبه به سینماها می آید.
ســی امین جلسه شورای صنفی 
نمایش روز یکشنبه ۱۹ آذر در سازمان 
سینمایی برگزار و تاریخ اکران فیلمی 
به کارگردانی ستاره اسکندری تعیین 

شد.
در این جلســه بعد از بررســی 
درخواســت ها و موارد مطرح شده، 
 قرارداد ســرگروهی فیلم ســینمایی 
»خورشــید آن مــاه« بــه کارگردانی 
ســتاره اســکندری و تهیه کنندگــی 
منوچهر محمدی با پخش فیلمیران به 

سرگروهی پردیس کورش ثبت شد.
اکران این فیلم از چهارشــنبه ۲۲ 
آذر ســینماهای سراســر کشور آغاز 

خواهد شد. 
فیلم »خورشید آن ماه« نخستین 
اثر بلند سینمایی ستاره اسکندری در 
مقــام کارگردان اســت که پیش تر در 

برخی جشنواره های شرکت داشت.

نازنیــن فراهانی و پژمان بازغی، 
امیرحســین هاشمی، بنفشه صمدی، 
روژین صدرزاده ، صادق ســهرابی، 
مهتاب جامی، نکیســا نوری، صادق 
بلوچی، روژناک شیرانی و مریم بوبانی 

و پهلوان اسحاق بلوچ نسب بازیگران 
این فیلم سینمایی هستند.

فیلمنامه »خورشــید آن ماه« که 
با حمایت منطقه آزاد چابهار ســاخته 
شده، توسط سمیه تاجیک به نگارش 
درآمده و موسیقی آن را حسین علیزاده 

ساخته است.
در معرفی این فیلم آمده اســت: 
»خورشید آن ماه« در هزارتوی چشم 
اندازهای بکر، موسیقی مسحور کننده 
و آداب و ســنن منطقه، در دل داستان 
عشقی ســرکوفته، تصویری صادقانه 
از قوم شــریف و نجیب بلوچســتان 
ارائــه می دهد که بــا تصاویر معمول 
این منطقه و مردمان آن در ســینمای 
 مســلط ایران تفاوت هایــی بنیادین 

دارد.

گروه فرهنگ و هنر- ســریال 
تلوزیونی »یکی بود یکی نبود« به منظور 
کشــف و پرورش استعداد کودکان بر 
اســاس قصه های کهن ایرانی در حال 

تولید است.
برای نخســتین بار استعداد یابی 
بازیگری کودکان و نوجوانان در قالب 

نمایش خلاق انجام می شود.

فصل دوم ســریال تلویزیونی پر 
مخاطب »یکی بود یکی نبود« به منظور 
کشــف و پرورش استعداد کودکان بر 
اســاس قصه های کهن ایرانی در حال 
تولید است. فصل اول این مجموعه به 
تازگی از شبکه آموزش سیما پخش شد 
و اکنون فصل دوم آن در در دست تولید 
است.ســریال نمایشی »یکی بود یکی 

نبود« که بر اســاس قصه های اصیل و 
پر معنای ادبیات فارسی تولید می شود، 
توانســته با بهره گیری از استعداد ها و 
توانمندی فرزندان مستعد ایران راوی 

قصه ها و شخصیت های داستان باشد.
در فصل اول بیــن حدود ۷هزار 
نفر اســتعداد یابی برگزار شــد و فقط 
حدود ۲۰۰ نفر انتخاب شــده و ایفاگر 

نقش هــای قصه ها شــدند. تولید این 
مجموعه همچنان ادامه دارد و در حال 
حاضر قصه های جــذاب دیگری در 

حال پرداخت می باشد. 
تهیه کنندگی وکارگردانی سریال 
نمایشی »یکی بود یکی نبود« به عهده 
شهرام قدیری و محمد مسلمی راوی و 

قصه گوی این مجموعه است.

گروه فرهنــگ و هنر- همزمان 
با ادامــه مراحل فنی فیلم ســینمایی 
»لاک پشت« به کارگردانی بهمن کامیار، 
اولیــن تصویر از صابر ابر دیگر بازیگر 

اصلی این فیلم سینمایی منتشر شد.
فیلم سینمایی »لاک پشت« چهل 
و هفتمین فیلم سینمایی صابر ابر است 
کــه در آن به ایفای نقش می پردازد و به 
نوعی پس از حضور در »خواب زده ها«، 
»سیزده۵۹« و »قصه ها« برای چهارمین 
بار است که در پروژه ای با حضور فرهاد 

اصلانی بازی می کند. 
چندی پیــش از فرهاد اصلانی، 
نازنیــن بیاتی و نازنین کریمی به عنوان 
دیگر بازیگران اصلی این فیلم سینمایی 
تصاویری منتشــر شــده بود و سایر 

بازیگران ایــن فیلم نیز بزودی معرفی 
خواهند شد. این فیلم به عنوان سومین 
اثر بلند ســینمایی بهمن کامیار در مقام 
کارگردان پــس از فیلم های »مرداد« و 

»در وجه حامل«، درامی روانشناســانه 
با فضایی متفاوت محسوب می شود.

عوامل اصلی »لاک پشت« عبارتند 
وکارگردان:  نویســنده  از:تهیه کننده، 

بهمن کامیــار، جانشــین تهیه کننده: 
سجاد رحیمی، مجری طرح: موسسه 
فرهنگی هنری دی، مدیرفیلمبرداری: 
وحید ابراهیمی، موسیقی: حامد ثابت، 
تدویــن: پویان شــعله ور،  طراحی و 
ترکیب صدا: حسین ابوالصدق، مدیر 
صدابرداری: امیر نوبخت، طراح گریم: 
محســن دارسنج، طراح صحنه: سعید 
مربی، طراح لباس: آرام موسوی، مدیر 
برنامه ریزی: آوا بالاور، منشی صحنه: 
لادن رحمتی، دســتیار اول فیلمبردار: 
فرهاد رستمی، دســتیاران کارگردان: 
بهرنگ حجازی، میلاد گروسی، مدیر 
تــدارکات: محمد ابراهیمی، مشــاور 
پروژه: حســین متحد، عکاس: حسین 

حاجی بابایی.

اولینفیلمستارهاسکندریاکرانمیشود

پربازیگرترینسریالکودکونوجواندرمرحلهتولید

انتشارتصویرصابرابردرفیلم»لاکپشت«

کیشوندان عزیز - مى توانند هر گونه مشاهده عرضه مواد غذایى فاسد یا تاریخ مصرف گذشته                
 در فروشگاهها و مراکز عرضه مواد غذایى  را به این شماره ها اعلام دارند 190 -124 -44423311

روابط عمومى مرکز بهداشت کیش 
   09347690199-

کارگردان »گیجگاه«؛

»گیجگاه« در سایه »فسیل« و »هتل«  
مخاطبانش را پیدا کرد

عادل تبریزی کارگردان فیلم سینمایی »گیجگاه« ضمن ابراز رضایت از فرآیند اکران این فیلم سینمایی
 از علاقه مندی حامد بهداد به این فیلم گفت.

در فرآینــد نگارش این فیلمنامه اما ارســان امیری این لطف را به مــن کرد که اجازه داد 
مــن رهاتر باشــم و جهت گیری کلی فیلمنامه به ســمت عایق، نگاه و حس من باشــد. 
در کل در ایــن تجربــه حــس خوبی داشــتیم و به هــر دوی مان خیلی خوش گذشــت.

احمد علمدار مطرح کرد؛

بومیسازیبزرگترینچالشبرایساخت»مسافریازگانورا«بود

سه شنبه 21 آذر 1402، 28 جمادی الاول 1445 ،12 دسامبر 2023، شماره 4363

       شــرکت ســهامی برق منطقه ای هرمزگان در نظر دارد از طریق برگزاری 
مناقصه عمومی 1 مرحله ای , نسبت به »  خرید 12دستگاه ترانس ولتاژ خازنی 

ایستگاه های 230 کیلوولت بوستان  « اقدام نماید.
    لــذا از متقاضیــان شــرکت در این مناقصــه دعوت بعمل مــی آید ، جهت 
 دریافت اســناد مناقصه به ســامانه تدارکات الکترونیکــی دولت به آدرس
 WWW.setadiran.ir مراجعــه و نســبت به واریز مبلــغ 500,000 ریال 
بصورت الکترونیکی به شــماره حســاب 4001103104025187 بنام تمرکز 
وجوه درآمد حق انشــعاب و ســایر درآمدهای شرکت سهامي برق منطقه اي 
هرمزگان  از تاریخ 1402/09/22 لغایت 1402/09/28 اقدام  و یک نسخه از اسناد 
مناقصــه را دریافت نمایند . با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه از 
دریافت اســناد تا ارائه پیشنهاد از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
برگزار می گردد , لازم است در صورت عدم عضویت قبلی شرکتها در سامانه 
فوق مراحل ثبت نام در ســایت مذکور انجام و نسبت به دریافت گواهی امضا, 
الکترونیکی اقدام نمایند . شــرکت کنندگان می توانند جهت کســب اطاعات 
بیشــتر با شماره   33313774-33313776-076 داخلي 2273  و در خصوص 
سامانه با داخلی 3000 تماس حاصل فرمایند . ثبت شماره تلفن , فکس و ایمیل 
از ســوی شرکت کنندگان در سامانه الزامی می باشد . ارائه  فیزیک پاکت الف 

الزامیست .
    توضیحات:

الزامات :

الف- ارائه گواهی آزمون نوعی )تایپ تســت (الزامی بوده.وانجام آزمایشات 
مربوطه مطابق با دستور العمل ها و استاندارهای مرتبط و معتبر در حضور 

نماینده کار فرما صورت خواهد پذیرفت.
ب-ارائــه مــدارک معتبر ، گارانتی محصول حداقل یکســاله و خدمات پس از 

فروش به مدت ده سال الزامی می باشد.
پ-صرفا تولید کنندگان داخل کشور با رعایت قانون استفاده از حداکثر توان 

تولیدی و خدماتی کشور مجاز به شرکت در این مناقصه می باشند.
1- .مبلغ تضمین شرکت درفرایند ارجاع کار 1,398,856,850ریال ، به صورت 

ضمانتنامه معتبربانکي ویا واریز نقدي .
2- دستگاه نظارت : معاونت بهره برداری شرکت سهـــامی برق منطقـــه ای 
هرمزگان می باشد و شرکتهای متقاضی می توانند در خصوص سئوالات فنی 
با شماره همراه  09373690819آقای مهندس فینی زاده تماس حاصل فرمایند.
3- حداکثـرمهلت تحویل اسنـاد به دبیرخانه این شرکت تا ساعت 9 صبح روز  
ســه شنبه مورخ 1402/10/12 و زمان بازگشایی پاکات راس ساعت 10 صبح 

همان روز دردفتر امور تدارکات وقراردادهاي این شرکت می باشد. 
4- به پیشــنهادات مشــروط ، مبهم ، مخدوش و فاقد سپرده و پیشنهاداتي که 
بعد از موعد مقرر به دبیرخانه این شــرکت ارسال گردد مطلقاً ترتیب اثرداده 

نخواهدشد.
5- آگهي ما درسایت سامانه  )www.setadiran.ir(بخش "ثبت نام/ پروفایل 

تامین کننده / مناقصه گر"  قابل مشاهده مي باشد. 

آگهي تجدید مناقصه عمـومي یک مرحـله اي
» آگهی شماره 1402-20«   

شناسه : 1618689روابط عمومي شرکت سهامي برق منطقه اي هرمزگان


